
 
PROTOKÓŁ 

LXV sesja Rady Gminy Bieliny z dnia 29 lutego 2024 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Bernat Elżbieta obecna   

2 Bernat Robert obecny   

3 Bęben Jerzy obecny   

4 Brożyna Jan obecny   

5 Brożyna Marcin obecny   

6 Brożyna Marek obecny   

7 Durlej Henryk obecny   

8 Gawęcki Józef obecny   

9 Herbuś Barbara obecna   

10 Pawlik Krzysztof obecny   

11 Piotrowski Dariusz obecny   

12 Rzepka Dorota obecna   

13 Sala Dariusz obecny   

14 Sitek Grażyna obecna   

15 Szczepaniak Emil obecny   

 

obecni 15 

wszyscy 15 

procent 100,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 

 



PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie 10.30. 

  W sesji udział wzięło 15 radnych. Na sali obrad obecni byli: Wójt Gminy Bieliny – Sławomir 

Kopacz, Przewodniczący Rady Gminy Bieliny – Józef Gawęcki, Emilia Bąk – Skarbnik Gminy 

Bieliny, Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Bieliny – Elżbieta Bernat, Wiceprzewodnicząca Rady 

Gminy Bieliny  - Dorota Rzepka, radni Gminy Bieliny – Robert Bernat, Jan Brożyna, Henryk Durlej, 

Jerzy Bęben, Marek Brożyna, Marcin Brożyna, Dariusz Piotrowski, Barbara Herbuś, Krzysztof 

Pawlik, Dariusz Sala, Grażyna Sitek, Emil Szczepaniak. Na sali obecni byli również sołtysi.  

2. Przyjęcie zmian w porządku obrad 

Pan Wójt powitał zebranych i poprosił o wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 12.  

projekt uchwały Nr LXV/535/24 w sprawie zmiany przebiegu drogi gminnej nr 308005T Lechów 

– Jaźwiny. Jest to rozszerzenie zakresu drogi, która jest już drogą gminną o fragment, który jest 

drogą wewnętrzną. Chcemy, żeby stał się drogą gminną, bo też przy ewentualnym pozyskiwaniu 

środków na przykład z  Programu Rozwoju Dróg Samorządowych jest finansowanie dróg 

gminnych, natomiast program nie pozwala na finansowanie dróg wewnętrznych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad przyjęciem zmian w 

porządku obrad. 

 

głosowanie Przyjęcie zmian w porządku obrad 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 lutego 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 



lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik głosowania 

imiennego.  

Zmiany w porządku obrad  zostały w głosowaniu imiennym przyjęte 15 głosami „za”.  

2. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Pan Józef Gawęcki odczytał proponowany porządek 

obrad:  

1.Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

2.Przyjęcie zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołu Nr LXIV/2024 z sesji Rady Gminy Bieliny z dnia 31 stycznia 2024 roku 

5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie pomiędzy sesjami. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXV/529/24 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2024-2049 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXV/530/24 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok 



8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXV/531/24 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Powiatu Kieleckiego na realizację zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania 

pn.: Przebudowa drogi powiatowej nr 1324T Daleszyce - Smyków - Napęków na odcinku od 

cmentarza w Skorzeszycach do połączenia z drogą krajową 74" 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXV/532/24 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Powiatu Kieleckiego na realizację zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania 

pn.: Przebudowa drogi powiatowej nr 1316T Bieliny Poduchowne - Górki Napękowskie - Napęków 

na odcinku od drogi 74 do połączenia z ul. Starowiejską w Bielinach” 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXV/533/24 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze w miejscu zamieszkania, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi, szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 

od opłat, jak również trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania usług 

sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania usług 

sąsiedzkich 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXV/534/24 w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Bieliny na 2024 rok 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXV/535/24 w sprawie zmiany przebiegu drogi gminnej nr 

308005T Lechów - Jaźwiny 

13. Pytania/Odpowiedzi 

14. Zamknięcie obrad sesji 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku 

obrad. 

 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 lutego 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 



WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik głosowania 

imiennego.  

Porządek obrad  został w głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

4. Przyjęcie protokołu Nr LXIV/2024 z sesji Rady Gminy Bieliny z dnia 31 

stycznia 2024 roku 

Przyjęcie protokołu Nr LXIV/2024 z sesji Rady Gminy Bieliny z dnia 31 stycznia 2024 roku. 

Nikt nie wniósł uwag do sporządzonego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad przyjęciem 

protokołu Nr LXIV/2024 z sesji Rady Gminy Bieliny z dnia  31 stycznia 2024 roku. 



głosowanie Przyjęcie protokołu Nr LXIV/2024 z sesji Rady Gminy Bieliny z dnia 31 
stycznia 2024 roku 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 lutego 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 



13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

 Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik głosowania 

imiennego.  

Protokół Nr LXIV/2024 z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 31 stycznia 2024 roku został w 

głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

pomiędzy sesjami. 

Pan Sławomir Kopacz Wójt Gminy Bieliny przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych w okresie pomiędzy sesjami tj. od  31 stycznia 2024 roku: 

 
2 lutego - odbyło się spotkanie Związku Gmin Gór Świętokrzyskich. Wspólnie realizujemy różnego 

rodzaju projekty, zarówno projekty dofinansowane z Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Świętokrzyskiego jak i projekty, na które udało nam się pozyskać środki z funduszu 

Polski Ład. To, że jest Związek Gmin Gór Świętokrzyskich pozwala na to, aby sięgać po dodatkowe 

źródła finansowania. W ramach Związku Gmin Gór Świętokrzyskich z samego Polskiego Ładu udało 

nam się pozyskać kwotę ok. 50 milionów złotych. 

3 lutego – członkowie Ochotniczej Straży Pożarnej w Hucie Nowej wraz z zarządem jednostki 

spotkali się w celu sprawozdawczości działalności w roku 2023. OSP Huta Nowa w tym roku będzie 

obchodziło 90-lecie działalności. Uroczystości jubileuszowe przewidziane są na 3 maja. O godzinie 

13:30 będzie msza polowa przy remizie w Hucie Nowej. Połączymy to z uroczystościami, które 

zawsze 3 maja odbywają się w Bielinach. 

7 lutego – w Chęcinach odbył się zarząd Związku Miast i Gmin Regionu Świętokrzyskiego 

- odbył się zarząd gminny OSP. Rozmawialiśmy m.in. na temat wszystkich spraw, które będą się 

działy w roku 2024. Były też pytania odnośnie zawodów strażackich. Czy w tym roku odbędą się 

zawody strażackie. Planujemy, jeśli wszystko dobrze pójdzie i zakończenie prac związanych z 

przebudową stadionu będzie nie później niż do końca września to przewidujemy, że w tym roku 

zawody strażackie się odbędą 

8 lutego – w siedzibie Centrum Tradycji Turystyki i Kultury Gór Świętokrzyskich w Bielinach 

odbyło się spotkanie informacyjne poświęcone możliwościom pozyskania dofinansowania środków 

finansowych z dwóch naborów projektów z programu „Fundusze Europejskie dla Świętokrzyskiego 

2021-2027”. W spotkaniu wzięli udział przedsiębiorcy, pracodawcy oraz przedstawiciele organizacji 

pozarządowych. W spotkaniu uczestniczyła Wicemarszałek Województwa Świętokrzyskiego Pani 

Renata Janik, Dyrektor Pani Katarzyna Kubicka. 

10 lutego – odbyło się zebranie Ochotniczej Straży Pożarnej w Lechowie. Spotkanie miało charakter 

sprawozdawczy. 

11 lutego - w Centrum Tradycji, Turystyki i Kultury Gór Świętokrzyskich w Bielinach odbył się bal 

dla dzieci i młodzieży z orzeczeniem o niepełnosprawności. 



13 lutego - uczestniczyłem w naradzie podsumowującej rok 2023 w Komendzie Miejskiej 

Państwowej Straży Pożarnej. 

19 lutego - rozpoczęły się ferie zimowe dla dzieci szkół podstawowych w naszym województwie. W 

tym roku też przygotowaliśmy wspólnie ze szkołami, z Centrum szeroką ofertę różnego rodzaju zajęć 

dla dzieci z terenu gminy. 

21 lutego - w siedzibie Świętokrzyskiego Parku Narodowego odbyło się uroczyste otwarcie 

wystawy „1863-1864 Pamiętamy” opracowanej przez Regionalną Dyrekcję Lasów Państwowych w 

Radomiu. Wystawa stanowi część projektu „Leśnicy Powstańcom Styczniowym” upamiętniającego 

160. Rocznicę wybuchu Powstania Styczniowego.    

24 lutego – w nowym budynku w Hucie Szklanej odbyła się konferencja przewodników 

świętokrzyskich 

25 lutego – w siedzibie Centrum Tradycji, Turystyki i Kultury Gór Świętokrzyskich odbyło się walne 

zebranie Ochotniczej Straży Pożarnej w Bielinach. Spotkanie miało charakter sprawozdawczy. 

27 lutego – w Urzędzie Wojewódzkim w Kielcach odbył się Konwent Związku Miast i Gmin 

Województwa Świętokrzyskiego 

28 lutego - odbyło się II posiedzenie Młodzieżowej Rady Gminy Bieliny 

-  w siedzibie Centrum Tradycji, Turystyki i Kultury Gór Świętokrzyskich w Bielinach odbyło się 

walne zebranie Klubu Sportowego "Nidzianka" Bieliny. Spotkanie miało charakter sprawozdawczy 

Uczestniczyłem również w zebraniu Ochotniczej Straży Pożarnej w Belnie. Rozmawialiśmy m.in. na 

temat przebudowy budynku, w którym jest remiza. 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXV/529/24 w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2024-2049 

Pan Wójt przedstawił projekty uchwał. Powiedział m.in.:  Szanowni państwo w załączniku 

nr 1 zwiększamy nasze dochody i to jest refundacja środków, które wydatkowaliśmy w roku 

ubiegłym, a środki będą pochodziły z Urzędu Marszałkowskiego. Refundacja z Regionalnego 

Programu Operacyjnego kwota ponad 1 500 00 zł to jest rewitalizacja miejscowości gminnej. 

Dział 720 tutaj kwota ponad 240 000 zł,  a tak naprawdę to jest jedna część, którą wprowadzamy na 

ten rok. Natomiast całość to jest ponad 800 000 zł środki pozyskane z Programu Cyfrowa Gmina z 

przeznaczeniem na dalszą informatyzację, cyfryzację urzędu. 

W załączniku nr 1 to jest zwiększenie subwencji zarówno oświatowej jak i rozwojowej. To są już 

kwoty ostateczne subwencji one są wyższe niż prognoza, którą  otrzymaliśmy i wyższa o ponad 2 

700 000 zł. W związku z powyższym wprowadzamy to też do budżetu.  

Ponad 370 000 zł to również zwrot środków, które już zaangażowaliśmy w ubiegłym roku. Środki 

będą pochodzić z Urzędu Marszałkowskiego to jest zwrot środków, które zapłaciliśmy za projekt 

związany z  fotowoltaiką. 

Jeśli chodzi o wydatki to przenosimy i uzupełniamy wydatki tam gdzie widzimy, że te wydatki 

będą wyższe niż to co już w budżecie było i  dodatkowo wprowadzamy te dwa projekty, które są 

dzisiaj w porządku obrad. Jeśli państwo przyjmiecie te zmiany do budżetu i te uchwały, które są 

dzisiaj w porządku obrad to podpiszemy porozumienie z powiatem i przejmiemy jego zadanie 

przynajmniej na etapie projektowania. Gmina przejmie zadanie powiatu i będzie projektować 

przebudowę dwóch dróg, czyli przebudowę drogi w Napękowie  i przebudowę drogi w Górkach 

Napękowskich. Pytań brak.  



Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad przyjęciem 

projektu uchwały Nr LXV/529/24 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2049  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXV/529/24 w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2024-2049 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 lutego 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 



11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik głosowania 

imiennego.  

Uchwała Nr LXV/529/24 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2049 

została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXV/530/24 w sprawie zmian w 

budżecie gminy na 2024 rok 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad przyjęciem 

projektu uchwały Nr LXV/530/24 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXV/530/24 w sprawie zmian w 
budżecie gminy na 2024 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 lutego 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 



lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik głosowania 

imiennego.  

Uchwała Nr LXV/530/24 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok została w 

głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXV/531/24 w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na realizację zadania pn. 

„Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1324T Daleszyce-Smyków-Napęków na odcinku od 

cmentarza w Skorzeszycach do połączenia z drogą krajową 74" 

Pan Wójt przedstawił projekty uchwał. Powiedział m.in.: Szanowni państwo to jest to, o czym 

powiedziałem przed chwilą, czyli przyjęliście zmiany do budżetu, więc możemy podejmować 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla powiatu kieleckiego. Chcemy przygotować 

dokumentację łącznie z pozwoleniem na budowę na fragment drogi w Napękowie od drogi 74 do 

cmentarza w Skorzeszycach i fragment drogi od Napękowa w kierunku Bielin. Natomiast też trzeba 



powiedzieć, że jak w Napękowie możemy się mieścić w pasie drogowym i być może się uda w miarę 

sprawnie ten projekt przeprowadzić tak w Górkach Napękowskich na pewno bardzo, bardzo dużo 

będzie zależało od mieszkańców.  Podpisy były zbierane niestety pół na tak, pół na nie, więc jak będą 

zgody właścicieli to projektowanie pójdzie sprawnie. Jeśli nie będzie zgody właścicieli działek to 

pewnie będzie trwało to dłużej, ale w każdym bądź razie porozumienie z powiatem podpiszemy. 

Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad przyjęciem 

projektu uchwały Nr LXV/531/24 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego 

na realizację zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1324T Daleszyce-Smyków-Napęków na odcinku od cmentarza w Skorzeszycach do 

połączenia z drogą krajową 74". 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXV/531/24 w sprawie udzielenia 
pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na realizację zadania pn. 
„Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa 
drogi powiatowej nr 1324T Daleszyce-Smyków-Napęków na odcinku od 
cmentarza w Skorzeszycach do połączenia z drogą krajową 74" 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 lutego 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 



4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik głosowania 

imiennego.  

Uchwała Nr LXV/531/24 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego 

na realizację zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1324T Daleszyce-Smyków-Napęków na odcinku od cmentarza w 

Skorzeszycach do połączenia z drogą krajową 74" została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 

głosami „za”.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXV/532/24 w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na realizację zadania pn. 

„Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1316T Bieliny Poduchowne- Górki Napękowskie -

Napęków na odcinku od drogi 74 do połączenia z ul. Starowiejską w 

Bielinach” 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad przyjęciem 

projektu uchwały Nr LXV/532/24 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego 

na realizację zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1316T Bieliny Poduchowne- Górki Napękowskie -Napęków na odcinku od drogi 74 

do połączenia z ul. Starowiejską w Bielinach”. 

 



głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXV/532/24 w sprawie udzielenia 
pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na realizację zadania pn. 
„Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa 
drogi powiatowej nr 1316T Bieliny Poduchowne- Górki Napękowskie -
Napęków na odcinku od drogi 74 do połączenia z ul. Starowiejską w 
Bielinach” 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 lutego 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 



11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik głosowania 

imiennego.  

 

Uchwała Nr LXV/532/24 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego 

na realizację zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1316T Bieliny Poduchowne- Górki Napękowskie -Napęków na odcinku od 

drogi 74 do połączenia z ul. Starowiejską w Bielinach” została w głosowaniu imiennym przyjęta 

15 głosami „za”.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXV/533/24 w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze w miejscu 

zamieszkania, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi, szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania usług 

sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania 

wykonywania usług sąsiedzkich 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały. Powiedział m.in.: Szanowni państwo to jest zmiana 

uchwały, którą podejmowaliśmy na ostatniej sesji i tak naprawdę zmiana jest w zakresie paragrafu 

9 i ten paragraf 9 otrzymuje brzmienie: „Uchwała podlega ogłoszeniu w dzienniku urzędowym 

województwa świętokrzyskiego i wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2024 roku”. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad przyjęciem 

projektu uchwały Nr LXV/533/24 w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze w miejscu 

zamieszkania, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, 

wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania usług sąsiedzkich. 

 



głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXV/533/24 w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze w 
miejscu zamieszkania, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 
również trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków 
przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich 
oraz sposobu rozliczania wykonywania usług sąsiedzkich 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 lutego 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 



10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik głosowania 

imiennego.  

 

Uchwała Nr LXV/533/24 w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze w miejscu 

zamieszkania, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, 

wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania usług sąsiedzkich 

została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXV/534/24 w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Bieliny na 2024 rok 

Pan Wójt powiedział m.in.: Szanowni państwo projekt uchwały spowodowany jest 

zwiększeniem kwoty zasilającej program i to jest kwota ponad 104 000 zł. Są to środki, które nie 

zostały wydatkowane w roku 2023. Jeśli w danym roku nie zostaną wykorzystane środki z programu 

rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii to środki te zasilają 

program kolejnego roku. W związku z powyższym te środki zasilają program roku 2024. Między 

innymi w ramach tych środków uruchomiliśmy opiekę, zajęcia profilaktyczne dla uczniów ze szkoły 

podstawowej w Belnie. Te zajęcia  odbywają się po zajęciach lekcyjnych, bo była taka potrzeba ze 

strony rodziców i podobnie też się stało w Makoszynie. Zajęcia  są prowadzone  w  świetlicy. W 

Lechowie też z tego programu są dodatkowe zajęcia  dla dzieciaków z przedszkola i 

zerówki. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad przyjęciem 

projektu uchwały Nr LXV/534/24 w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Bieliny na 2024 rok. 

 



głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXV/534/24 w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii dla Gminy Bieliny na 2024 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 lutego 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 



12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik głosowania 

imiennego.  

 

Uchwała Nr LXV/534/24 w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Bieliny na 2024 rok została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami 

„za”.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXV/535/24 w sprawie zmiany 

przebiegu drogi gminnej nr 308005T Lechów - Jaźwny 

Pan Wójt wyjaśnił przebieg drogi. Powiedział m.in.: Szanowni państwo zrobiliśmy drogą 

połączenie Czaplowa z Lechowem. Jadąc od Czaplowa w lewo jest też taka droga, która 

jest drogą wewnętrzną, a nie drogą gminną. Chcemy włączyć do tej drogi gminnej też 

ten fragment drogi wewnętrznej, aby móc szukać środków. 

Ogłosiliśmy przetarg na  przebudowę  drogi  na Jaźwiny i budowę drogi gminnej w 

miejscowości Napęków za świetlicą. Środki pozyskane z Polskiego Ładu Fundusz Inwestycji 

Strategicznych. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad przyjęciem 

projektu uchwały Nr LXV/535/24 w sprawie zmiany przebiegu drogi gminnej nr 308005T Lechów – 

Jaźwny. 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXV/535/24 w sprawie zmiany 
przebiegu drogi gminnej nr 308005T Lechów - Jaźwny 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 lutego 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 



status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik głosowania 

imiennego.  

 

Uchwała Nr LXV/535/24 w sprawie zmiany przebiegu drogi gminnej nr 308005T Lechów - 

Jaźwny została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

 

 



13. Pytania/Odpowiedzi 

Radny Pan Dariusz Piotrowski opuścił obrady sesji. 

Radna Pani  Dorota Rzepka zapytała kiedy będzie otwarcie drogi Bieliny – Porąbki. 

Pan Wójt odpowiedział, że jeśli chodzi o budowę drogi ul. Turystyczna Bieliny -  Porąbki to 

jest to na takim etapie, że wykonawca zgłosił do odbioru.  Pewnie przystąpimy do tego odbioru 

natomiast na pewno to nie będzie odbiór końcowy. Przystąpimy do odbioru dlatego, żeby spisać 

wszystkie te uwagi, które  mamy. Tych uwag jest bardzo dużo jeszcze na tym etapie, na którym 

jesteśmy. Mieszkańcy, właściciele działek zgłaszają uwagi i dużo jest niedokładności, jeśli chodzi o 

zjazdy, rozjazdy. Jeżeli wykonawca uzyska pozwolenie na użytkowanie do końca kwietnia może do 

końca marca to będzie protokół odbioru usterkowy z założeniem takim, że w okresie  maj, czerwiec, 

bo wtedy  już warunki pogodowe i gruntowe pozwolą na to, żeby wejść i w ramach zabezpieczenia, 

które jest i będą zatrzymane pieniądze jako zabezpieczenie należytego wykonania umowy weszli i te 

wszystkie usterki, które na etapie odbioru spiszemy uporządkowali. 

Pan Tadeusz Baran sołtys sołectwa Makoszyn poruszył temat Ośrodka Zdrowia w 

Makoszynie. Mieszkańcy dzwonią, że znowu cały tydzień nie będzie pani doktor i czy z Bielin 

mógłby przyjechać lekarz na chociaż 4 godziny. Z Makoszyna, Belna, czy z Lechowa ludzie z 

zastrzykiem muszą jechać do Bielin. 

Pan Wójt odpowiedział, że przyjmuje  to zgłoszenie. Na temat ośrodka ośrodków zdrowia, bo 

to nie tylko Makoszyna, ale i Bielin mam uwagi negatywne ze strony naszych mieszkańców. 

Na pewno po raz kolejny z właścicielami spółki,  która obsługuje nasze ośrodki zdrowia po raz 

kolejny będziemy rozmawiać. Bo ten sygnał był już odnośnie zabierania lekarza z Makoszyna i 

przesuwania go do Bielin. Na pewno będziemy po raz kolejny rozmawiać  i  też chcę żebyście 

państwo wiedzieli, że prostego rozwiązania nie ma. Jeszcze raz chcę podkreślić że Ośrodek Zdrowia 

w Makoszynie musi funkcjonować i będzie funkcjonował, bo to nie byłoby żadne rozwiązanie, gdyby 

ktoś miał jakiś pomysł, żeby tylko jeden ośrodek na terenie gminy funkcjonował. Muszą 

funkcjonować i Bieliny i Makoszyn. Jest problem, jeśli chodzi o zabezpieczenie lekarzy i nie ma 

prostej recepty. Gmina też ma ograniczone możliwości działania. Wiecie państwo jak jest Publiczny 

Zakład Opieki Zdrowotnej, gdzie gmina jest organem prowadzącym takiego ośrodek zdrowia to 

dyrektora takiego ośrodka zatrudnia wójt, a w takiej sytuacji jak na przykład jest u nas to my tylko 

wydzierżawiamy budynki. 

Radna Pani Grażyna Sitek zapytała o możliwość przywrócenia kursu busów przez 

miejscowość Czaplów. 

Pan Wójt odpowiedział, że przyjmujemy te zgłoszenia. Jeśli chodzi o funkcjonowanie tego 

transportu lokalnego to on tak naprawdę funkcjonuje dzięki temu, że udaje nam się pozyskiwać środki 

z funduszu autobusowego. Gdyby tych pieniędzy nie udało nam się pozyskać to nie byłoby połączenia 

Porąbek z Bielinami przez Kakonin,  nie byłoby połączenia Makoszyna przez Napęków i przez Górki 

Napękowskie z Bielinami, bo to są po prostu tak uczciwie trzeba powiedzieć trasy nierentowne. Na 

koniec roku wojewoda ogłasza konkurs na to, żeby składać wnioski o dofinansowanie. My składamy 

te wnioski o dofinansowanie, nam się udaje pozyskiwać te środki i dzięki temu te kursy takie 

dodatkowe są. Natomiast, jeśli w trakcie roku się coś pojawia  to już jest problem, bo  nie ma na to 

dodatkowych pieniędzy. Spróbujemy porozmawiać wykonawcą tych kursów. 

Mieszkaniec Pan Stanisław Kraj zapytał, czy po spuszczeniu wody z basenu w Bielinach 

można byłoby go wyczyścić. Należałoby zorganizować posprzątanie poboczy i rowów, ponieważ jest 



dużo śmieci  oraz usunąć  z tablic nieaktualne ogłoszenia. W Bielinach przy przystanku postawić 

tablicę na ogłoszenia.  

Pan Wójt odpowiedział, że jeśli chodzi o basen i to w jaki sposób on wygląda i dlaczego 

spuszczamy wodę to spuszczamy wodę po to, żeby ludzi nie zalało. Od  czasu jak gmina monitoruje 

opróżnianie basenu udało nam się uniknąć, jestem przekonany przynajmniej kilkukrotnie sytuacji, 

gdzie basen by się przelał i to uratowało ludzi przed zalaniem tych, którzy najbliżej basenu mieszkają. 

Ja sobie zdaję sprawę z tego, że mało estetycznie wygląda opróżniony basen, ale to jest jedyne 

rozwiązanie, żeby w ten sposób działać jak jest nawalny deszcz. Woda spływa z Kakonina, z Łysicy 

i wpływa tutaj do basenu to trzeba wcześniej zareagować i go opróżnić, bo jak nie to się przeleje.  

Tak to funkcjonuje i myślę, że nie musimy sobie tutaj tego specjalnie wyjaśnić, bo każdy z nas kto 

tutaj przechodzi, mieszka widział  jakie były sytuacje, kiedy były nawalne deszcze, co się działo. Jeśli 

chodzi o to, czy on powinien być odmulony, wyczyszczony. Tak powinien być odmulony, 

wyczyszczony i my też wnioskujemy do Wód Polskich, bo niestety ja tego jako gmina nie mogę 

zrobić, ponieważ jest to w zarządzie Wód Polskich.  Kto z państwa by miał jakąś możliwość 

wpływania na decyzję w Wodach Polskich to proszę też działać. Ja również staram się żeby  i 

uregulować tą rzekę, która doprowadza i odprowadza wodę z basenu i żeby odmulić ten basen. 

Naprawdę jak ktoś ma możliwość to zachęcam, żebyśmy wspólnie działali, bo to jest dla dobra 

mieszkańców. 

Sprzątanie świata, poboczy i tak dalej oczywiście inicjatywa bardzo słuszna. W niektórych 

miejscowościach szkoły się włączają, sołtysi to organizują, mieszkańcy też sami się zbierają i sami 

działają, ale oprócz tego oczywiście my, jako gmina to też chcę państwa poinformować widzę, że 

nie do każdego ta informacja dotarła, nie każdy to zauważył też, jako gmina po każdej zimie 

sprzątamy wszystkie pobocza. Nasi pracownicy sprzątają wszystkie pobocza po każdej zimie, oprócz 

drogi 74, bo przy drodze 74 robi to Generalna Dyrekcja Dróg i Autostrad. Pozostałe, gminne, 

powiatowe nasi pracownicy to wszystko sprzątają. Nie będziemy tego robić co dwa tygodnie, ani co 

trzy tygodnie nie będziemy tego robić, bo po pierwsze nie ma ludzi, a po drugie jak wiecie państwo 

to wszystko kosztuje. Tak naprawdę to też trzeba powiedzieć, drogi wojewódzkie powinien sprzątać 

Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich, a drogi powiatowe Powiatowy Zarząd Dróg, a nie za 

wszystko gmina powinna płacić. 

Pan Wójt również odniósł się do nowej drogi tzw. Porąbcańskiej i zakazu wjazdu na tą drogę 

oraz wyrzucania śmieci znajdujących się przy drogach. 

Jeśli chodzi o tablice ogłoszeń to tak, powinniśmy od czasu do czasu te tablice wyczyścić, 

oczyścić i  zwrócimy na to uwagę. Jeśli chodzi o dodatkową tablicę ogłoszeń, to jeżeli będzie miejsce 

i to jest w dobrym miejscu, żeby na tych przystankach nie przyczepiać, chociaż  my też dbamy o 

przystanki, które wszystkie zostały jednakowo umalowane. To co państwo mówicie ja się  pod 

wszystkim podpisuję, bo macie rację. Oczywiście  to wszystko jest ważne, działajmy tak, żebyśmy 

też wszyscy na to zwracali uwagę. 

Radny Pan Henryk Durlej powiedział m.in. szanowni państwo Pan Wójt mówi o tych drogach 

powiatowych, wojewódzkich i naprawdę Pan Wójt wie jaka to jest współpraca z powiatem i mam 

dzisiaj do państwa prośbę. Jak się okazuje, że my nie mamy dzisiaj jako gmina Bieliny radnego 

powiatowego, własnego, więc  przez to nie ma przebicia na Powiat, na Radę Powiatu. Więc jest 

szansa tej kadencji, żebyśmy sobie wzięli to poważnie do serca, mamy tutaj przedstawicieli do rady 

powiatu z terenu Gminy Bieliny poprzyjmy ich i miejmy wreszcie z kim rozmawiać. 

Podjęto dyskusję na temat zapraszania na obrady sesji radnych powiatu i współpracy 

pomiędzy gminą i powiatem. 



Pan Wójt powiedział, że  chce, żeby tutaj jasno wybrzmiało, że my jako samorząd Gminy 

Bieliny bardzo dobrze układamy zawsze współpracę zarówno z powiatem jak i z województwem, z 

wojewodą, z urzędem wojewódzkim. Drodzy państwo tak naprawdę, żeby się gmina mogła rozwijać, 

to nie należy szukać sobie wrogów tylko partnerów i osoby które będą współpracować i pomagać. 

Radna Pani Dorota Rzepka powiedziała, że Pan Wójt dobrze wykonuje i sprawuje 

swój mandat i dzięki temu nasza gmina się rozwija. 

Obrady opuścił radny Pan Emil Szczepaniak.  

Radna Pani Barbara Herbuś zapytała o odpowiedź w sprawie chodnika przy drodze 74. 

Pan Wójt odpowiedział, że nie mamy odpowiedzi na pismo odnośnie chodnika. Chodzi o 

chodnik między Makoszynem, a fragmentem Lechowa przy drodze 74. Nie mamy jeszcze 

odpowiedzi na to pismo. Pismo od nas wysłaliśmy tak jak  rozmawialiśmy, natomiast jeszcze nie 

wysłaliśmy pisma odnośnie przejścia dla pieszych, bo musimy to dokładnie też opisać od strony 

technicznej. 

Jest rozstrzygnięty przetarg na przebudowę drogi 74 na ten fragment od Cedzyny do Łagowa. 

Ogłosiliśmy przetarg na budowę  drogi obok pana Jawora z tą przeprawą przez rzekę. 8 marca 

otwarcie tego przetargu. Na bieżący remont dróg też już  ogłosili przetarg. 15 marca otwarcie. 

Jest już podpisana umowa z terminem realizacji do marca 2025 roku na kanalizację Stary 

Młyn. 

Radny Pan Dariusz Sala zapytał o drogę ul. Staszica od Czaplowa. 

Pan Wójt odpowiedział, że jest przygotowana dokumentacja i jak będą nabory do dróg 

dojazdowych  do pól, żeby można było złożyć. 

Radny Pan Dariusz Sala powiedział, że jeżeli są gdzie indziej problemy to zróbmy ten 

fragment od ul. Żeromskiego do ul. Świętokrzyskiej. 

Pan radny zgłosił również do poprawienia podmyte płyty ażurowe przy posesji na ul. 

Żeromskiego 99. Zapytał również, czy może jest pomysł na starodroże i zrobić tam parking.  

Pan Wójt odpowiedział, że jeśli chodzi o starodroże to jest sytuacja taka, że ta działka 

starodroża, to  co jest w asfaltowane to jest nasze. Przejęliśmy to jako gmina od Świętokrzyskiego 

Zarządu Dróg. Natomiast reszta to co tam dalej jest,  to są prywatne grunty. My tam zrobimy 

porządek, bo to jest rozjeżdżone, przy przebudowie parkingu przy cmentarzu i przy budowie tego 

fragmentu drogi  ul. Cicha. W związku z powyższym rzeczywiście jest bałagan jak przyjdzie wiosna 

to to uporządkujemy. 

Radny Pan Marek Brożyna powiedział, że jest 6 słupków przewróconych na zakręcie po 

wypadku. 

Pan Wójt odpowiedział, że nawiązując do naszej dyskusji zgłosimy to oczywiście do 

Powiatowego Zarządu Dróg, żeby w pierwszej kolejności spróbować od nich wyegzekwować, żeby 

to zrobili. Natomiast gdyby się okazało, że się nie uda  to my to zrobimy. 

Radna Pani Elżbieta Bernat zapytała, czy jest możliwość wykonania słupków przy drodze na 

ul. Batalionów Chłopskich, tak jak to jest w Porąbkach. Mieszkańcy o to pytają.  

Pan Wójt odpowiedział, że wie, ale ile my mamy problemów z tymi słupkami w  

Porąbkach. Jak się wstawia to ładnie to wygląda, ale raczej by nie szedł w ten sposób 

bo to tylko tak na początku wygląda ładnie, ale później jest problem. 

Mieszkaniec Pan Stanisław Kraj zgłosił, aby przy sklepie na ul. Kieleckiej postawić znak 

zakaz postoju, zakaz zatrzymywania się.  

Pan Wójt odpowiedział, że sprawdzimy to.  

Radny Pan Jerzy Bęben zapytał o skarpę, czy coś z tym będziemy robić. 

Pan Wójt odpowiedział, że my to spróbujemy zabezpieczyć. 



Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zgłosił, że w Hucie Szklanej od 

karczmy, tego rowu odwadniającego tam tak źle to wygląda, bo posesje są poniżej i  w okresie takim  

wiosenny ta woda się przelewa ludziom na podwórka. 

Pan Wójt odpowiedział, że zostało to zgłoszone do Powiatu. Jeszcze raz to zgłosimy.  

14. Zamknięcie obrad sesji 

Pan Przewodniczący Józef Gawęcki podziękował zebranym i o godzinie 12.00. zakończył 

obrady sesji Rady Gminy Bieliny.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokółowała: Agata Sala  

 

Przewodniczył: Józef Gawęcki  

 

 


